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BRMG.0012.108.2022.KSiT 
 

PROTOKÓŁ Nr 48-11/2022 
 

Z czterdziestego ósmego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta 

Gdańska w VIII Kadencji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w dniu 14 

grudnia 2022 roku, a rozpoczęło o godz. 16:30 z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) poprzez aplikację 

MS TEAMS. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 

członków Komisji) i 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Na stan sześciu członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób, 

czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 48 posiedzenia Komisji przewodnicząca sprawdziła na początku 

posiedzenia obecność członków Komisji: 
 

Radna Kamila Błaszczyk – obecna 

Radny Piotr Dzik – obecny 

Radna Alicja Krasula – obecna 

Radny Przemysław Malak – obecny 

Radny Lech Wałęsa – obecny 

Radna Beata Jankowiak - obecna 
 

Następnie stwierdziła quorum i powitała zebranych. Poinformowała również, że porządek 

obrad został w terminie regulaminowym wysłany do radnych drogą elektroniczną. 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok – druk nr 1492 – w 

zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 

nr 1493 – w zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
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3. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

4. Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2022 roku przez Biuro Prezydenta 

ds. Sportu, Gdański Ośrodek Sportu oraz Gdańską Organizację Turystyczną. 
Przedstawiają:  

• Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu, 

• Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka sportu, 

• Pan Łukasz Wysocki – Prezes Zarządu Gdańskiej Organizacji Turystycznej 
 

5. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Przewodnicząca poinformowała, że do zmian w budżecie oraz w WPF-ie czyli do druków 

nr 1492 i 1493 wpłynęły Autopoprawki.  

Uwag do zaproponowanego porządku obrad nie zgłoszono, w związku czym 

Przewodnicząca poddała jego przyjęcie pod głosowanie. 
 

Głosowanie:  

Radna Kamila Błaszczyk – za 

Radny Piotr Dzik – za 

Radna Alicja Krasula – za 

Radny Przemysław Malak – za 

Radny Lech Wałęsa – za 

Radna Beata Jankowiak – za 
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok – druk nr 1492 + 

Autopoprawka. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LVII Sesji Rady Miasta Gdańska z 15 

grudnia 2022 r. BRMG.0006.337.2022). 
 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały wraz z Autopoprawką. 

Powiedziała: jeśli chodzi o zmianę jeszcze w tegorocznym budżecie to nie ma tutaj zmian 

stricte związanych z budżetem Biura Prezydenta ds. Sportu czy Gdańskiego Ośrodka 

Sportu, więc tak ogólnie powiem o zmianach jakie są dokonywane w przedmiotowej 

uchwale. Jeśli chodzi o stronę dochodową to zwiększamy plan dochodów jeszcze w tym 

roku o przeszło 146 mln zł. Ta wysoka kwota wynika przede wszystkim ze zwiększenia 

planu dochodów dodatkowych środków pochodzących z udziału w podatku dochodowym 



 

 

 

3 

 

 

 

od osób fizycznych. To jest kwota przekraczająca 132 mln zł. Dodatkowo taką większą 

pozycją są dochody realizowane przez ZTM i to jest prawie 13 mln zł. Dotacje na projekty 

współfinansowane ze środków Unii Europejskiej to jest niecałe 500 tys. zł. Jeśli chodzi zaś 

o stronę wydatkową to ogółem plan budżetu wydatków zwiększamy o niecałe 9,3 mln zł, 

niemniej tak jak powiedziałam z zakresu działania Komisji nie ma zmian w budżecie Biura 

Prezydenta ds. Sportu, ani w Gdańskim Ośrodku Sportu, w związku z tym bardzo proszę o 

pozytywne zaopiniowanie. W Autopoprawce również nie zmian dotyczących wydziału i 

jednostki.  
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie otworzyła dyskusję. 
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Jakieś plotki krążą w Internecie, jakieś kwoty z kosmosu, o budżecie mówię. Może się pani 

odnieść do tego.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Proszę sprecyzować pytanie panie radny.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Nic nie będę precyzował. Czyli plotki.  
 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Trudno mi się odnieść. Nic do mnie nie dotarło jeśli chodzi o pana radnego Majewskiego.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Pani Przewodnicząca nie mam pytań. 
 

Następnie z uwagi na brak innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 

1492 + Autopoprawka. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, zawarty w druku nr 1492 + Autopoprawka. (Opinia nr 48-11/98-

24/2022) 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 

nr 1493 + Autopoprawka. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LVII Sesji Rady Miasta Gdańska z 15 

grudnia 2022 r. BRMG.0006.338.2022). 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały wraz z Autopoprawką. 

Powiedziała: jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową obecnie obowiązującą 

zobowiązani jesteśmy zaktualizować podstawowe wielkości budżetowe do zmian 

wynikających z uchwały w sprawie budżetu i tak jak powiedziałam wcześniej zwiększamy 

dochody o przeszło 146 mln zł, zwiększamy wydatki o niecałe 9,3 mln, ale w związku z 

takim dużym wzrostem dochodów zmniejszamy przychody z tytułu planowanego 

zaciągnięcia kredytu, w związku z tym kwota długu na koniec roku planowana nam się 

obniży i będzie wynosiła 1 255 mln zł, w związku z tym wskaźniki spłaty zobowiązań będą 

wynosiły ten indywidualny dla miasta Gdańska 2,64%, natomiast przy tym maksymalnym 

możliwym jaki moglibyśmy mieć to będzie wynosił 16,58%. Jeśli chodzi o wykaz 

przedsięwzięć to w samym druku są zmiany w trzech przedsięwzięciach i jedno 

przedsięwzięcie wycofujemy w ogóle w związku ze stanowiskiem Regionalnej Izby 

Obrachunkowej i to jest przedsięwzięcie Stop Smog ograniczenie energochłonności 

poprzez termomodernizację jednorodzinnych budynków mieszkalnych. To zadanie będzie 

nadal realizowane, niemniej nie będzie stanowiło przedsięwzięcia w WPF-ie. Następnie 

zwiększamy limit wydatków w roku 2022 jeszcze na przedsięwzięcie Pomorskie dzieciom. 

Tu jest zwiększenie o kwotę 11 401 zł i zmieniamy limit wydatków w przedsięwzięciu prace 

konserwatorsko-budowlane w Kościele Mariackim w Gdańsku. Zmiana w tym 

przedsięwzięciu jest dokonywana na wniosek Bazyliki Mariackiej, w związku z tym, że 

realizacja przedsięwzięcia ulegnie wydłużeniu, po prostu brak jest stosownych pozwoleń 

na prace. Jeśli chodzi o Autopoprawkę tam również nie ma zmian związanych z 

przedmiotem działania Komisji. W Autopoprawce do WPF-u zmiany są związane z 

realizacją przedsięwzięć związanych z edukacją. Te zmiany wynikają z aktualizacji 

harmonogramu realizacji projektów. Dziękuję bardzo i proszę o pozytywne 

zaopiniowanie.     
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie przyjęcie i 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1493 + Autopoprawka. 
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USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, zawarty w druku nr 1493 + Autopoprawka. (Opinia nr 48-11/99-

25/2022) 
 

Karta z głosowaniem imiennym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

PUNKT  - 3 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Oddaję głos panu dyrektorowi Adamowi Korolowi. 

 
Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Dzień dobry. Chciałem przedstawić imprezy, które odbędą się w styczniu. Już państwu je 

przedstawiam. W tym miesiącu jeszcze mamy jeden mecz naszych siatkarzy 22 grudnia 

Trefl Gdańsk podejmie u siebie Ślepsk Suwałki. 7-go stycznia Trefl Gdańsk zagra ze Skrą 

Bełchatów. Od 13 do 15 stycznia na Hali Olivia mamy Mistrzostwa Europy Seniorów w 

short tracku. Później 21 stycznia kolejny mecz gdańskiego Trefla z ZAKSA Kędzierzyn-

Koźle. Taka największa impreza, która czeka nas w tym roku, może oprócz finału Ligii 
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Narodów, ale wiadomo Mistrzostwa Świata są imprezą o wyższej randze, więc 

Mistrzostwa Świata w piłce ręcznej  trzy mecze, dwa ćwierćfinały i półfinał. Mam nadzieję, 

że będziemy mieli okazję oglądać naszych zawodników na tym etapie Mistrzostw. Bardzo 

byśmy sobie tego wszyscy życzyli. 29 stycznia zapraszam wszystkich na Polsat Plus Arenę 

na mecz Lechia Gdańsk-Wisła Płock. To takie najważniejsze imprezy w tym nadchodzącym 

miesiącu, w nadchodzącym nowym roku. Dziękuję.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję bardzo. Czy są pytania do pana dyrektora? Nie widzę, w takim razie od razu 

przechodzimy do kolejnego punktu.  
 
 

PUNKT  - 4 
 

Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2022 roku przez Biuro Prezydenta 

ds. Sportu, Gdański Ośrodek Sportu oraz Gdańską Organizację Turystyczną. 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Bardzo proszę od pana dyrektora zaczniemy. Co się udało zrealizować w tym roku, takie 

krótkie podsumowanie.  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Szanowni państwo, w tym roku realizowaliśmy budżet w wysokości 27 490 000 zł. Jak co 

roku organizowaliśmy dwa konkursy na realizację zadań obejmujących rozwój sportu na 

terenie miasta Gdańska wraz z prowadzeniem działań z zakresu profilaktyki uzależnień 

oraz we współpracy ze środowiskiem kibiców oraz promowanie pozytywnych  wzorców 

kibicowania. Drugi konkurs – organizacja konkursu na dofinansowanie dla klubów 

sportowych na działalność związaną z rozwojem sportu na terenie Gminy Miasta 

Gdańska. W tym roku pierwszy raz korzystaliśmy z tych środków kapslowych 1 500 000 zł 

przeznaczonych na profilaktykę walki uzależnień z alkoholem i z narkotykami. Oczywiście 

wszyscy uczymy się i kluby i my trochę rozliczać te środki, nie jest łatwo, więc myślę, że w 

tym roku się trochę docieraliśmy. W tym roku obchodziliśmy dwa jubileusze 100-lecie 

Gedanii i 70-lecie Olimpii Osowa. Gedania to oczywiście przede wszystkim piłka nożna, ale 

do tej pory działają jeszcze takie sekcje jak wioślarstwo i siatkówka w wydaniu 

młodzieżowym. W latach poprzednich mieliśmy Gedanię na poziomie ekstraligi siatkarek. 

Także 70-lecie Olimpii Osowa to też nie tylko piłka nożna, ale chyba najbardziej znaną 

dyscypliną, którą uprawia się na Osowej to jest unihokej, wielokrotne złote medalistki 

Mistrzostw Polski. Myślę, że z tego najbardziej ten klub jest znany. Mam nadzieję, że kibice 

piłkarscy się nie obrażą, ale przynajmniej ja więcej słyszałem o unihokeju niż o sukcesach 

piłki nożnej. Szanowni państwo w tej części powiem jeszcze tylko czego nam się nie udało 
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zrealizować. Nie udało nam się zrealizować programu Top Talent chłopców, który był 

realizowany przez Biuro przez ostatnie kilka lat. Wpłynęła tylko jedna oferta na 

prowadzenie tego programu. Ona nie spełniała naszych wymagań. Do tej pory prowadziła 

to Gedania, pan Dolański był pomysłodawcą tego i prowadził to przez kilka lat. Z tego co 

wiemy nie miał chęci prowadzić tego programu. Uważał, że nic więcej się już nie da zrobić 

i po prostu Gedania już nie stanęła do tego konkursu, ale myślę, że z sukcesem 

wchodzimy w Top Talent dziewcząt prowadzonych przez Akademię Piłkarską Lechia 

Gdańsk, ale piłka nożna kobiet. Ten projekt myślę, że się rozwija bardzo dobrze, o czym 

świadczą bardzo dobre wyniki, które osiąga AP Lechia w sporcie młodzieżowym w piłce 

nożnej kobiet. Co z dużych imprez? Zapewne państwo pamiętają występy naszych 

siatkarzy w Lidze Narodów. Jeden z etapów czy jeden z turniejów odbył się w Polsce, 

chociaż mi bardziej w pamięci zapadł turniej Mistrzostw Świata kobiet, którego jedna faza 

też rozgrywała się u nas. Naprawdę nie wiem jak państwo to odbierali, ja się bardzo 

wciągnąłem w siatkówkę kobiet, bo nasze dziewczyny naprawdę grały super i Ergo Arena 

pomaga naszym siatkarzom, pomagała przez wiele lat, tu między innymi zdobywaliśmy 

kwalifikacje olimpijską to myślę, że tutaj z meczu na mecz w Gdańsku nasze dziewczyny 

bardzo mocno się rozkręcały. Oprócz tego to zadanie realizował GOS Challenege Gdańsk, 

nowa formuła współpracy z organizacją triathlonową. Myślę, że ewentualnie o tym powie 

dyrektor więcej, dyrektor Paszkowski. Realizowaliśmy w związku ze 100-leciem Gedanii 

Turniej Piłki Nożnej. Tak jak co roku Gala Sportu Młodzieżowego, gdzie nagrodziliśmy ok 

200 najbardziej utalentowanych gdańskich sportowców. Dosłownie tydzień temu 

większość z państwa miała okazję uczestniczyć w XX Gdańskiej Gali Sportu. Tam 

nagrodziliśmy 80 zawodników. Są to takie u nas stałe punkty, które realizujemy co roku, 

bo każda taka gala jest świętem dla naszych sportowców i w ten sposób pragniemy im 

podziękować za ich pracę, za ich wyniki, oczywiście nie tylko sportowców, ale i ich 

trenerów i całych sztabów szkoleniowych. To tak może pokrótce, tylko się może się 

pochwalę, że w konkursach, o których mówiłem z roku na rok staramy się, żeby tych 

środków było coraz więcej. Coraz więcej też mamy ofert, które kluby nam składają, ale 

mamy też i coraz więcej pieniędzy, które przeznaczamy na te cele i myślę, że to jest dobry 

kierunek, który obraliśmy, żeby wspomagać przede wszystkim ten sport młodzieżowy. 

Oczywiście podpisujemy również umowy promocyjne z naszymi klubami, które grają w 

ekstraligach, czy w superligach, Lechia Gdańsk długoletnia umowa, Trefl Gdańsk 

siatkówka czy Wybrzeże piłka ręczna, Wybrzeże żużel, wspomagamy też oczywiście kluby 

kobiece AP Lechia Gdańsk, Biało-Zielone Ladies, wspomagamy futsal na Uniwersytecie 

Gdańskim, koszykówkę na Uniwersytecie Gdańskim, koszykówkę na Politechnice 

Gdańskiej. W tym roku nowością jest podpisanie umowy z Treflem i z Wybrzeżem Gdańsk 

na sezon, czyli podpisujemy umowę w połowie tego roku, a kończymy ją w połowie 

drugiego. Spowodowane jest to tym, że większość meczów głównie siatkówka, może piłka 

ręczna nie, ale rozgrywa w styczniu i zawsze mieliśmy trochę problem z pomocą dla Trefla 
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w tym właśnie miesiącu, więc to spotkało się z bardzo dużą akceptacją klubów, z którymi 

podpisywaliśmy te umowy i lepiej po prostu realizuje się te wszystkie zadania. Tak trochę 

w telegraficznym skrócie. Jeżeli są jakieś pytania to mogę udzielić bardziej szczegółowych 

odpowiedzi. Dziękuję.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Myślę, że pytania zostawimy sobie na koniec, a teraz bym 

poprosiła pana dyrektora Leszka Paszkowskiego, dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu. 

Oddaję głos.           
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Pani Przewodnicząca, szanowni państwo, Gdański Ośrodek Sportu realizował swoje 

zadania w roku 2022. Postaram się przedstawić przedstawiając prezentację. Gdański 

Ośrodek Sportu realizował wiele zadań, które ma w swoim statucie. Jeżeli chodzi o 

imprezy sportowe to wspomniana przez pana dyrektora Adama Korola impreza Triathlon 

Challenge Gdańsk, która też jest pod patronatem agencji, która organizuje te triathlony 

czyli Challenge. Ona się odbyła w czerwcu 2022 r. i teraz ostatnia wiadomość z zeszłego 

tygodnia, otrzymaliśmy jako Challenge Gdańsk nagrodę za najlepszą strefę zawodnika, a 

także otrzymaliśmy II miejsce w kategorii Race of the Year, czyli w ogóle w kategorii 

najlepsze zawody.    

 
Tradycyjnie realizowaliśmy 6. Gdańsk Maraton, jak państwo wiecie w roku 2023 niestety 

zawiesimy realizację tego projektu. Kłopoty budżetowe, które mamy zmusiły nas do takich 

działań, niemniej jednak będziemy realizowali szereg innych imprez, o których pewnie 
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jeszcze państwo będziemy mieli okazję z dyrektorem Adamem Korolem przedstawić, 

kiedy ten kalendarz będziemy przedstawiali, który zamierzamy zrealizować w 2023 r.   

 

 
Imprezą sztandarową, którą oczywiście będziemy realizowali był to 60 jubileuszowy Bieg 

Westerplatte. Przypomnę jest to impreza, która jest najstarszą imprezą biegową uliczną, 

która jest w Polsce realizowana. Jeżeli chodzi o inne imprezy sportowe to było też szereg 

cykli imprez RUNGDN, które były realizowane na odcinku 5 km. Były one realizowane w 

wielu miejscach miasta Gdańska oprócz Parku Oruńskiego też był to tor motocrossowy 

czy też biegi na Wyspie Sobieszewskiej, ostatnio jesienią na Hevelianum. W okresie letnim 
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realizowaliśmy turnieje piłki siatkowej, a także były organizowane już po raz XV Regaty o 

Puchar Mariny.  

 

 
Jeżeli chodzi o sprawy związane z ekologią zgodnie z naszymi założeniami Gdańsk bez 

plastiku też realizujemy wiele akcji promocyjnych, które mają za zadanie promować 

postawy proekologiczne. Są to właśnie działania związane z projektem ekoKajak, czy też 

Sprzątanie Bałtyku. Realizujemy też inne projekty, które dotyczą świadomości 

przebywania nad wodą. Jest to projekt Mały Ratownik czy też Aktywuj się w ratownictwie, 

a także jest realizowana na pograniczu kultury i sportu projekt Biblioteka na plaży, gdzie 
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można bezpłatnie wypożyczyć książki i je czytać będąc na plaży. Został tu załączony plik, 

ale nie jestem tu w stanie go teraz otworzyć, ale materiały państwo otrzymali i zachęcam 

państwa radnych do tego, aby ten, a także jeszcze inny plik, który będzie w dalszej części 

prezentacji odtworzyć. Tam będzie pokazana relacja, a akurat tu fragment zamieszczony 

portalu na trójmiasto.pl.   

 
Program Aktywuj się od wielu lat realizowany przez Gdański Ośrodek Sportu w okresie, 

kiedy był to okres pandemii był to bardzo mocno oblegany, teraz również jest on 

realizowany. Są to zajęcia też online z zumby, jogi, gimnastyki dla seniorów. W roku 

przyszłym również będziemy kontynuowali ten projekt i będziemy go dalej rozwijać. Jeżeli 

chodzi o inne związane z taką postawą obywatelską to również realizujemy projekty w 

ramach Budżetu Obywatelskiego. Są to najczęściej też imprezy lokalizowane w 

poszczególnych dzielnicach Miasta Gdańska.  

Jeżeli chodzi o remonty i inwestycje, ten rok nie był szczególnie obfity w te inwestycje, 

niemniej jednak udało się sporo rzeczy zrobić. Przede wszystkim dokończyliśmy remont 

molo. Ono w tej chwili wygląda bardzo dobrze. Na wiele lat mamy mówiąc kolokwialnie 

spokój dlatego, że został wymieniony już pokład kilka lat temu, ale teraz barierki są 

wymieniane i od nowa odmalowane, ale przede wszystkim ważne to, że są to dobrej 

jakości materiały, czyli drewno modrzewiowe, bo nie stać nas na byle jakie rozwiązania, a 

także stal nierdzewna, która pozwoli na długoletnią, miejmy nadzieję, eksploatację. 

Powstał także nowy plażowy plac zabaw. Jest pokazany  na slajdzie w prawym dolnym 

roku. Jest to taka rajska wyspa. Powstała też zabawka w Krainie Zabawy przy współpracy z 

naszym partnerem z GPEC-u. To jest ten samochód serwisowy prawy górny róg. Na 

slajdzie również zdjęcie ilustrujące oświetlenie w Miejskiej Hali Sportowej. Jest to 

nowoczesne oświetlenie ledowe. To jest też wymóg czasów, żeby oszczędzać energię 
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elektryczną. Dodam tylko, że mamy w tej chwili takie sterowanie, które pozwala jednym 

kliknięciem za pomocą Internetu przełączyć oświetlenie na taki program, który umożliwia 

realizację poszczególnych dyscyplin. Dla przykładu inne oświetlenie jest dla piłki nożnej, 

inne dla piłki siatkowej, też inne dla piłki ręcznej, gdzie oświetlenie te jest już 

zaprogramowane i jednym kliknięciem można je przestawić. Dokonaliśmy także wymiany 

w centrach wentylacyjnych na pływalni Chełm. To było przedsięwzięcie, które już od 

dawna planowaliśmy. W tym roku udało się je zrealizować i możemy dzięki temu 

zrealizować te podstawowe zadania związane z zapewnieniem bezpieczeństwa i komfortu 

uczestników. Przed nami jeszcze wymiana tychże central wentylacyjnych dotyczących 

innych pomieszczeń niż hala główna, ale to miejmy nadzieję w latach przyszłych, a ta 

obecna instalacja jeszcze dotrwa do tego. Z innych jeszcze inwestycji to montaż 27 

ławeczek pilotażowych. Być może będzie ich więcej jak pozwolą środki. Program jest 

realizowany wspólnie z przedstawicielami Rady Miasta Gdańska, a konkretnie a panią 

Przewodniczącą Agnieszką Owczarczak.          

 
Jeżeli chodzi o kąpieliska morskie to 9 kąpielisk 1300 metrów długości, w tym 4 Błękitne 

Flagi. Kąpieliska w Jelitkowie, przy ul. Piastowskiej w Jelitkowie, Molo Brzeźno, Hallera w 

Brzeźnie oraz Dom Zdrojowy Brzeźno. Oczywiście Stogi i Sobieszewo, Orle, Świbno to te z 

Błękitnymi Flagami. 33 sezon kąpielowy, który jest organizowany przez GOS, a przedtem 

MOSiR. Jest bez utonięć. To jest bardzo ważną dla nas sprawą. Nadal będziemy starali się 

utrzymać ten standard, który był realizowany w tym roku mimo trudności z pozyskaniem 

ratowników do pracy. Udało się zabezpieczyć wszystkie stanowiska i realizować cały sezon 

bezpiecznie. Poniżej na slajdzie są dane dotyczące interwencji oraz pomocy medycznej, 

poszukiwań dzieci oraz akcji pomocy udzielonych jednostkom pływającym oraz  

uprawiającym sporty wodne.     
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Ważnym projektem jest też dostępność tychże plaż. Realizowaliśmy dwa miejsca na 

wejściu 50 oraz wejściu 26 były realizowane te projekty. Dotyczy to przede wszystkim 

takiej przyjaznej infrastruktury, która dotyczy zarówno niepełnosprawnych jak i osób na 

wózku poruszających się oraz osób, które mają różne niepełnosprawności. Było to 

poprzedzone oczywiście konsultacjami. Jest to proces na pewno. Będziemy doskonalić te 

nasze wejścia. Jak środki pozwolą to w latach kolejnych będziemy również starali się je 

zrobić w innych lokalizacjach, ale to uzależniamy oczywiście od środków, ale też mamy 

tutaj jakby prowadzimy rozmowy, żeby wspólnie ze sponsorami i innymi formami, które 
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działają w poszczególnych dzielnicach takie wejścia realizować, a tu partnerem dla nas jest 

Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego. Jeżeli chodzi o kolejną taką aktywność, której 

jesteśmy partnerem, bo my dajemy infrastrukturę dla Gdańskiego Stadionu Letniego w 

tym okresie roku zeszłego. Są takie szacunki, które przedstawił nam nasz operator Artur 

Siódmiak, który przeprowadził 11 wydarzeń sportowych, które zgromadziły ponad 24 000 

osób. Było też wiele wydarzeń kulturalnych, w których uczestniczyło prawie 80 000 osób, a 

łącznie prawdopodobnie przez te okolice Brzeźna oraz Stadionu Letniego przewinęło się 

prawie 1,5 mln osób. Macie państwo wyjustowane najważniejsze imprezy. To są imprezy o 

charakterze oczywiście dyscyplin plażowych, które tam królowały, ale są to takie 

dyscypliny jak piłka nożna, piłka siatkowa, czy też piłka ręczna. Zawody także w CrossFit-ie 

czy też Plażowy Puchar Polaki w takiej dyscyplinie niszowej jakim jest palant, czy też 

zawody sumo, a także rugby czy zajęcia fitnessu.    

 
Jeżeli chodzi o edukację morską to realizowaliśmy przy pomocy jednostek Mariner 19, 

które uzyskaliśmy od Urzędu Marszałkowskiego projekty szkoleniowe. One miały za 

zadanie przygotować młodych ludzi do egzaminu na patent żeglarza. Ten zakres był 

tożsamy z tymi, które są wymagane do tego egzaminu. Jest to taki swego rodzaju pomost 

pomiędzy teoretycznym przygotowaniem w ramach Akademii Zaruskiego, a praktyką w 

rejsie na dużej jednostce. Oczywiście tutaj kształtujemy takie kompetencje miękkie jak 

umiejętność współpracy, odpowiedzialność, czy też dokładność, a także organizacja i też 

ekologia, która gdzieś tam zawsze się nam pojawia, bo to jest dla nas bardzo ważny temat, 

który realizujemy w Gdańskim Ośrodku Sportu. W sezonie 2022 zostało przeszkolonych 

76 uczestników Akademii Zaruskiego oraz wyłonionych w rekrutacji w okresie półkolonii, 

które były realizowane w miesiącach letnich.    
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Marina Gdańsk to kolejny udany sezon 1575 jednostek z wielu, bo aż z 17 państw, w tym 

ze Stanów Zjednoczonych, a także wielu państw europejskich, nawet też z dalekiej 

Australii. Oczywiście nasza Marina posiada Błękitną Flagę. Zostaliśmy też nagrodzeni 

Nagrodą Przyjaznego Brzegu za budowę i uruchomienie przystani w Sobieszewie, która 

bardzo ładnie weszła w taki standardowy tryb, czyli już pełną parą pracuje, od razu została 

wypełniona niemal po brzegi. Oczywiście to wszystko jeszcze przed nami, jeszcze 

prowadzimy dodatkowe wyposażanie i uchylę rąbka tajemnicy, że będziemy prowadzić też 

nowe projekty, które będą miały za zadanie poprawę jakości obsługi klientów. Będą to 
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nowe narzędzia, które będą służyły poprawie komfortu żeglarza, będzie to elektroniczny 

sposób ewidencji jachtów, a także sposób łatwy fakturowania, realizacja tych wszystkich 

potrzeb, które wynikają z pracy w żeglarstwie, na przystani, ale także będzie to sposób 

łatwy do sprawdzenia też ewentualnych zaległości w płatności czy w wystawianiu faktur, 

krótko mówiąc nowoczesny program obsługi marin będziemy wprowadzali na tej, ale też 

także i na marinie na ul. Nadwiślańskiej.   

 

 
Przystanie żeglarskie te, które są tu wymienione czyli przystań Żabi Kruk, Sienna Grobla, 

Tamka oraz Nadwiślańska one realizowały swoje zadania, nawet były obciążone w sposób 
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też bardzo intensywny. Przy tych przystaniach brakuje nam niestety miejsc do zimowania, 

ale przystań, którą mam nadzieję w grudniu zostanie otworzona, czyli przystań Górki 

Zachodnie, ona będzie miała taką możliwość, bo zmierzamy ją w grudniu przejąć od 

inwestora zastępczego miasta Gdańska czyli DRMG i wejdzie ona w zasób jako szósta 

marina, którą Gdański Ośrodek Sportu będzie zarządzał. Jeżeli chodzi o ekologię to w tym 

roku zamontowaliśmy kolejne urządzenie do zbierania śmieci. Współpracujemy z 

Fundacją MARE i ona jest właśnie tym takim naszym partnerem, który dostarcza nam 

takie urządzenia. My realizujemy z Fundacją MARE też inne projekty, też na plaży. Jest to 

bardzo dobra i owocna współpraca. To już czwarte takie urządzenie, które zostało 

zamontowane i ono potrafi nawet w ciągu sezonu zebrać ok pół tony różnego rodzaju 

odpadów. My takie odpady oczywiście segregujemy i poddajemy utylizacji.    

 
Jeżeli chodzi o Generała Zaruskiego to udany sezon. 42 rejsy, rekordowa ilość, ponad 1100 

osób wzięło udział w tych rejsach. Jest to 6000 mil żeglugi. Było to 10 rejsów długich, 6 

zatokowych, 26 rejsów jednodniowych. Byliśmy także w Bremie, a także na zlocie Żagle 

Szczecin, które odbyły się w okresie również tego sezonu. 

Gdański Ośrodek Sportu uczestniczy też w projektach unijnych. Zresztą tutaj też w tej 

sprawie też rozmawiałem z panią przewodniczącą, przedstawiałem też szerzej to 

zagadnienie. Realizowaliśmy projekt i realizujemy jeszcze projekt ECO-SHIP, który polega 

na tym, że przy wykorzystaniu Generała Zaruskiego realizujemy wśród wielu uczestników 

państw nadbałtyckich projekt, gdzie uczymy zarówno ekologii jak i poszanowania 

przyrody, a także nabywania pewnych kompetencji związanych z żeglarstwem i 

kształtujemy tzw. nazwaliśmy to oficerów ekologicznych, którzy będą potem ok 30 osób 

ten projekt zakłada, którzy będą potem dalej edukować innych w szkołach co do zasad 

właściwego poszanowania dla środowiska. Projekt PROPACT to jest projekt dotyczący gier 
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tradycyjnych. To jest też projekt realizowany tak jak ECO-SHIP jako lider, to PROPACT jest 

projektem, w którym jesteśmy partnerem. To jest projekt realizowany przez 

Portugalczyków, ale projekt który też pokazuje środowiskom młodzieżowym dawne 

zapominane gry tradycyjne, które są popularne w danych środowiskach i zamierzamy ten 

projekt realizować do roku 2024. Zakończyliśmy w tym roku też projekt Green Run 

Network. To jest taki projektów również w ramach ERASMUS + realizowany, który dotyczy 

jakby takiego „zielonego podejścia” do organizacji imprez i efektem takiego było 

stworzenie takiego katalogu dobrych praktyk dotyczących organizacji imprez. Sami też 

staramy się je wdrażać, ale też je chcemy promować, aby inni organizatorzy również byli 

jak najbardziej przyjaźni środowisku. Projekt U!ACTIV to projekt, który również został 

zakończony w czerwcu 2022. Jego efektem jest realizacja takiej wyszukiwarki, którą 

wspólnie z Biurem Prezydenta ds. Sportu, a także z WRS-em od jakiegoś czasu już 

próbujemy wdrożyć. On już jest na etapie testów. Niebawem państwu zaprezentujemy 

jego wersję ostateczną. Dzisiaj jeszcze koordynujemy, ponieważ jest to projekt, który jest 

realizowany wspólnie między wydziałami. Będzie on też zaprezentowany w późniejszych 

slajdach, ale jeszcze o tym będziemy na pewno mieli okazję powiedzieć.      

 
GOS także oprócz tych funkcji sportowych, przypadło nam zadanie też przyjęcia naszych 

sąsiadów zza granicy wschodniej, mówię tu o uchodźcach z Ukrainy na obiekcie na 

Traugutta. Mieliśmy takie miejsce, punkt przyjęcia, gdzie wiele osób rzeczywiście 

przebywało tam, potem byli kwaterowani w różnych innych lokalizacjach. To samo miało 

miejsce na hali na ul. Kołobrzeskiej 61.  

Wdrożyliśmy także nowy serwis, nową stronę internetową sportgdansk.pl. Jest to strona 

bardziej przyjazna, bardziej nowoczesna. Jest tam też mapa tych naszych obiektów. Jest to 
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projekt, który ma przybliżyć kontakt z naszymi klientami, mieszkańcami i tymi, którzy 

szukają.   

 

 
 

Wspomniana wyszukiwarka imprez sportowych. Już z dyrektorem Korolem mieliśmy 

okazję zaprezentować jej wstępną wersję. Dzisiaj jeszcze docieramy narzędzia, które 

miałyby zasysać wszystkie imprezy umieszczane w innych miejscach takich jak właśnie 

Gdański Zespół Schronisk i Sportu Szkolnego, gdzie automatycznie te imprezy by się 

pojawiały. Jeszcze będzie okazja pewnie w niedalekiej przyszłości, żeby państwu 
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zaprezentować jak to działa, ale myślę, że musimy jeszcze mieć kilka miesięcy, myślę, że w 

I kwartale to będzie już przed sezonem takim pełnym będzie to już zupełnie funkcjonalne i 

będzie działało. Z mojej strony to tyle proszę państwa. Jeżeli szanowni państwo radni 

będą mieli jakieś pytania to chętnie udzielę odpowiedzi. Dziękuję.  

 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze za obszerną prezentację. Tak jak pan dyrektor wspominał 

prezentacja została do państwa radnych rozesłana, a więc te pliki medialne możemy sobie 

odtworzyć na własnych komputerach. Bardzo proszę pan Łukasz Wysocki prezes 

Gdańskiej Organizacji Turystycznej, oddaję głos.  

 

Pan Łukasz Wysocki - Prezes Zarządu Gdańskiej Organizacji Turystycznej 

Dzień dobry państwu. Jeżeli chodzi o działania Gdańskiej Organizacji Turystycznej w roku 

2022 działaliśmy zgodnie z naszymi programami operacyjnymi, czyli tutaj mówimy o 

systemach kartowych Gdańska Karta Mieszkańca na dzień dzisiejszy 282 tys. aktywnych 

użytkowników, którzy skorzystali z ponad 85 tys. nieodpłatnych wejść do obiektów. Z 

usług rabatowych skorzystało ponad 15 tys. osób. Bardzo ważnym projektem w tym 

projekcie kartowym był udział w programie Gdańsk Pomaga Ukrainie, gdzie stworzyliśmy 

ponad 30 tys. pakietów dla osób uciekających przed wojną na Ukrainie i poprzez ten 

system zostało wydanych przeszło 122 tys. zestawów pomocowych.  

Karta Turysty – notujemy spory wzrost sprzedaży. 2019 rok było to 2500 pakietów Karty 

Turysty. Rok 2022 ponad 8800 pakietów Karty Turysty. 

Gdańska Platforma Eventowa, czyli system zarządzania wydarzeniami w 2022 r. 23 

wydarzenia, w których uczestniczyło ponad 17 000 uczestników. Właśnie w tym wymiarze 
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była wykorzystana Gdańska Platforma Eventowa. To były takie wydarzenia jak Free Cities 

Festiwal, Śniadania Biznesowe Skills Poland, itd., ale też nasze wydarzenia jak Jarmark Św. 

Dominika, Jarmark Bożonarodzeniowy, Baltic Sail, więc taki system całkiem fajnie nam 

działa.  

Rozwój marki Visit Gdańsk, czyli nasze działania promocyjne, tutaj szerokim echem odbiła 

się kampania Gdańsk z charakterem dedykowana dla poszczególnych grup odbiorców, 

czyli Gdańsk rodzinny, Gdańsk smaczny, Gdańsk romantyczny. Również udało nam się w 

tym roku stworzyć wspólnie z Międzynarodowymi Targami Gdańskimi projekt Smaków 

Gdańska, czyli dedykowany produkt kulinarny, który jest produktem promocji 

turystycznej. Pierwsza odsłona tego projektu podczas Jarmarku Św. Dominika. Teraz 

podczas Jarmarku Bożonarodzeniowa druga edycja tego projektu. Na dzień dzisiejszy 

mamy 10 partnerów, 10 restauracji, w których możemy skosztować potraw 

starogdańskich zgodnie z reaktywowaną czy przygotowaną nową książką kucharską Smaki 

Gdańska. Wprowadziliśmy nasze działania promocyjne poprzez promocję produktów 

turystycznych takich jak Dni Hanzy, Szlak Gotyku Ceglanego, więc też mocno skupiamy się 

też na tych aspektach historycznych. Braliśmy udział w Dniach Hanzy czy też stworzyliśmy 

specjalną sekcję na portalu Visitgdansk jeżeli chodzi o Dni Hanzy. Jeżeli chodzi o Gotyk 

Ceglany, spacery śladami gotyku ceglanego, ale też spacery z Lwem Hevelionem, więc 

tutaj przygotowujemy też produkty, które są skierowane do tej młodszej części 

dzieciaków, które chcemy zainteresować też historią naszego miasta i pokazać ciekawe 

rzeczy związane z historią. Questy, Szlak Piwny, Szlak Lwa Heveliona, Gra w Ratuszu 

Głównego Miasta, Gra na Wyspie Sobieszewskiej też przez taką rywalizację prowadziliśmy 

i prowadzimy promocję produktów turystycznych. 5 grudnia podczas Światowego Dnia 

Wolontariatu została odsłonięta kolejna figura Lwa Heveliona, lew, który opowiada o 

historii wolontariatu i tak naprawdę o tej idei pomagania innym. 

Portal Visitgdansk w 2022 r. prawie 600 tys. użytkowników, ponad 4,3 mln odsłon portalu. 

W kolejnym roku będziemy się również skupiali na tym, aby portal Visitgdansk był tą 

główną bramą wejściową, wjazdową do Gdańska dla gości spoza Gdańska krajowych, ale 

też dla turystów zagranicznych. Będziemy mocno się skupiali nad promocją poprzez nasze 

kanały poprzez ten portal.  

Informacja turystyczna w roku 2022 mocno przeformatowaliśmy działania chociażby 

punktu na Długim Targu, gdzie też zwiększyliśmy mocno sprzedaż produktów, gadżetów, 

ale też zmieniliśmy filozofię udzielania informacji poprzez aktywizację i przeszkolenie 

naszego personelu w kierunku takiej aktywnej sprzedaży i udzielania nie tylko informacji, 

ale tak naprawdę proaktywnego podejścia do klienta, do turystów krajowych i 

zagranicznych, którzy do nas przyjeżdżają.  

Rozwój turystki biznesowej braliśmy udział w wielu wydarzeniach (prezes wymienił 

nazwy). Obszar turystyki biznesowej będziemy mocno rozwijać również w roku 2023 z 

racji tego jak wygląda rozłożenie ruchu turystycznego w Gdańsku poprzez nasze badania, 
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które też cyklicznie prowadzimy, widzimy, że na okres letni, oczywiście tutaj nie mam 

żadnych problemów frekwencyjnych, natomiast pozostała część roku tutaj widzimy 

bardzo dużą szansę na wzmocnienie tej frekwencyjności poprzez aktywniejszą promocję 

turystyki biznesowej, zachęcanie do udziału czy organizowania konferencji, kongresów 

właśnie w Gdańsku i na Pomorzu zarówno przez organizatorów krajowych jak i 

międzynarodowych.  

Integracja branży, rozwinęliśmy pracę w grupach roboczych. Stworzyliśmy w tym roku 

grupy robocze hotelarzy, restauratorów, grupę ds. badań i analiz, grupę marketingu i 

promocji, itd. więc pracujemy mocno bezpośrednio zarówno z branżą jak i z ekspertami 

zewnętrznymi i dzięki pracy tych grup roboczych przygotowujemy plany na kolejne lata, 

aby działać w tych zakresach tematycznych już bardziej skoncentrowanych na konkretne 

efekty i rozwiązania przydatne dla branży.  

Jeżeli chodzi o badania bardzo ważny dla nas projekt badania i analizy. W tym roku 

wykonaliśmy ponad 20 projektów badawczych z różnych dziedzin, badanie ruchu 

turystycznego, analiza danych dotyczących obłożenia hoteli i obiektów noclegowych, 

analiza użytkowników Gdańskiej Karty Mieszkańca, badania samych turystów, nie tylko 

badanie samego ruchu turystycznego, ale badanie turystów, warsztaty zarówno z 

przewodnikami, audyty dostępności, bardzo ważny projekt, który rozpoczęliśmy w tym 

roku. Jesteśmy po pierwszych audytach obiektów kultury i atrakcji turystycznych. Z punktu 

widzenia przygotowania do obsługi osób z różnego rodzaju niepełnosprawnościami. Tutaj 

w tym projekcie zatrudniliśmy 11 osób zarówno jeżeli chodzi o osoby o 

niepełnosprawnościach ruchowych, osoby niesłyszące, niedosłyszące, niewidome, 

niedowidzące, osoby z niepełnosprawnościami intelektualnymi i badaliśmy dostępność 

poszczególnych obiektów kultury i obiektów turystycznych, więc taki proces będziemy też 

rozwijać w przyszłym roku, aby Gdańsk i oferta turystyczna Gdańska była w pełni 

dostosowana do potrzeb osób z niepełnosprawnościami i ich opiekunów.  

To tak naprawdę w dużym skrócie co wydarzyło się w roku 2022. Dzisiaj bez takich danych 

statystycznych, bo o tym rozmawialiśmy w październiku jeżli chodzi o podsumowanie 

okresu letniego, natomiast podsumowanie całego roku 2022 jeszcze będziemy musieli 

chwilę poczekać. Nasze dane już agregujemy, natomiast de facto w zeszłym miesiącu, tak 

naprawdę tak jak z państwem rozmawiałem to otrzymaliśmy dopiero dane za czerwiec, 

lipiec jeżeli chodzi o dane GUS-owskie, więc na dzień dzisiejszy bazujemy tylko na danych 

własnych. Prawdopodobnie pierwszy, albo drugi kwartał przyszłego roku dopiero 

będziemy mieli podsumowanie roku 2022 jeżeli chodzi o dane GUS-u, dlatego dziś 

mówimy bardziej o takich zrealizowanych sektorowych działaniach, a myślę, że niebawem 

będziemy się spotykać i mówić o planach na rok 2023. Jeżeli natomiast państwo macie 

jakieś pytania to jestem do dyspozycji.   
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Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie prezesie. Czy ze strony państwa radnych są pytania do tego punktu? 

Nie widzę. Myślę, że panowie nam to wszystko pięknie przedstawili. Dużo się działo co 

cieszy, bo ostatnie lata pandemii blokowały działania.    
 

Pan Łukasz Wysocki - Prezes Zarządu Gdańskiej Organizacji Turystycznej 

Ten czas był trudny.     
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Widzę, że nie ma pytań, także cieszy, że tyle się działo, oby kolejny rok był równie owocny i 

myślę, że trzeba działać, także bardzo dziękuję panom dyrektorom, panu prezesowi.  
 

Pan Łukasz Wysocki - Prezes Zarządu Gdańskiej Organizacji Turystycznej 

Również dziękuję.        

PUNKT  - 5 
 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

To co przychodzi do nas to przesyłamy na bieżąco. Czy państwo radni mają jakieś wolne 

wnioski? Nie widzę. Ze spraw organizacyjnych jeżeli chodzi o styczeń to Komisja się 

najprawdopodobniej nie odbędzie. Nie ma teraz takich planów z racji tego, że sesja 

również będzie ze względu na ferie dopiero w lutym, 9 lutego, także nasza Komisja 

również zdalnie będzie 8 lutego. Jeżeli są jakieś pytania to bardzo proszę. Nie widzę. 

Bardzo dziękuję, przed zamknięciem naszego posiedzenia Komisji sprawdzę listę 

obecności.    

Radny Lech Wałęsa – obecny 

Radna Kamila Błaszczyk – obecna 

Radny Piotr Dzik – obecny 

Radna Alicja Krasula – obecna 

Radny Przemysław Malak – obecny 

Radna Beata Jankowiak – obecna 
 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie – godz. 17:30  

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki RMG 

  
/-/ Beata Jankowiak 

Protokół sporządziła: 

Joanna Świeczkowska  


